
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 57
van KATHLEEN KREKELS
datum: 14 oktober 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Buitengewoon onderwijs  -  Capaciteit

Leerlingen met specifieke onderwijsbehoeften kunnen terecht in het buitengewoon 
onderwijs. De voorbije jaren is er een grote toename van de vraag, waardoor de 
capaciteit op sommige plaatsen in het gedrang kwam.

1. a) Kan de minister voor het schooljaar 2022-2023 de absolute cijfers en relatieve 
cijfers ten opzichte van het totale aantal kinderen in het buitengewoon onderwijs 
bezorgen van het aantal niet-gerealiseerde inschrijvingen? Graag een opdeling 
per provincie, per opleidingsvorm en type (basisaanbod, type 2, type 3, type 4, 
type 6, type 7 en type 9) en met het onderscheid tussen kleuter-, lager en 
secundair onderwijs. 

b) Werd aan het grote tekort aan plaatsen voor type 9 tegemoetgekomen?

2. a) Kan de minister voor het schooljaar 2022-2023 ook dezelfde cijfers bezorgen, 
opgedeeld tussen binnen en buiten de centrumsteden? 

b) Werd aan het grote tekort in de centrumsteden tegemoetgekomen?

3. Welke conclusies trekt de minister uit deze cijfers?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 57 van 14 oktober 2022 
van KATHLEEN KREKELS

Het tijdsbestek waarbinnen ik de gevraagde gegevens hoor mee te delen, is te kort. Mijn 
onderwijsadministratie raakt niet rond met het tijdig inzamelen van alle gegevens. Zodra 
de gevraagde analyse achter de rug is, lever ik zo snel mogelijk mijn antwoord aan. 


